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zr{nŃcow osl EDLA,,BARBAFłA"PROTOKOŁ Z OGOLNEGO ZEBRANIA MIES

W DNIU 23 WRZEśN|A 2020 RoKU

Zgodnie z uchwałą Zarządu Osiedla ,,Barbara" z dnia 9 września 2020 r. - w dniu

23 września 2020 r. w Szkole Podstawowe1 nr 2 przy ulicy Krolowej Jadwigi w Czechowicach -

Dziedzicach odbyło się ogólne zebranie mieszkańców osiedla ,,Barbara", Przybyłych mieszkańców

oraz zaploszonych gości: Burmistrza Miasta i Gminy - Mariana Błachuta, Przewodniczącego Rady

Miasta Czechowice-Dziedzice - Damiana Żelaznego, członka Rady Miasta - Łukasza Dobuckiego

oraz kierownika prewencji Strazy Miejskiej - Leszka Czopka, przywitał Przewodniczący Osiedla

,,Barbara" -Andrzej Maj, ktory zaproponował następujący porządek zebrania:

1. Stwierdzenie prawomocności zebrania.

2. Wybór sekretarza,

3. Sprawozdanie z działalności zarządu.

4. Proponowanie zadań do budzetu osiedla na2021rok (uchwała).

5, Przegłosowanie upowaznienia do zmian budzetu (uchwała).

6. Proponowanie zadań do budzetu gminy.

7. Wolne wnioski.

8. Zakończeniezebrania.

Mieszkańcy osiedla jednogłośnie zaakceptowali taki porządek obrad zebrania. Zgodnie

z punktem pienłszym porządku zebrania przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził,

że w zebraniu uczestniczy 29 mieszkańcow, co stanowi niewystarczającą ilośc mieszkańcow.

Jednakze, zgodnie z nowelizacją statutu Osiedla ,,Barbara", zebranie mogło się rozpocząc jezeli po

,15 minutach ilość mieszkańcow była ponizej 30 osob. Zarazem, stanowiło to wystarczającą iloŚc

osob do podejmowania uchwał oraz do zgłaszania zadan na rok budzetowy 2021 ,

Następnym punktem porządku obrad był wybor sekretarza ogolnego zebrania

mieszkańcow Osiedla ,,Barbara". Kandydaturę Mateusza Zimmermanna zgłosił przewodniczący

zebrania. W związku z brakiem innych propozycji z sali, wszyscy obecni jednogłośnie przyjęli

kandydaturę Mateusza Zimmermanna.

Następnie mieszkańcom przedstawiono, zgodnie z punktem 3 porządku obrad,

sprawozdanie z działalności zarządu za lata 2019 - 2020, Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie

w głosowaniu mieszkańcow Osiedla ,,Barbara",

Zgodnie z punktem czwańym przystąpiono do zgłasz ania zadan do budżetu na rok 2021 ,

Przyjęto następujący podział środkow z budzetu (84,2O0,00 zł):

1 , 30.000,00 zł - na projekt drogi w "Kolonii" między trzecim, a czwańym 
lĘdem
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2, 10.000,00 zł - dotacja dla OSP Dziedzjce (zakup samochodu).

3, 4.0O0,00 zł - Zapaleńcy 2021 (impreza dla dzieci).

4. 6.000,00 zł - spotkania integracyjne mieszkańcow,

5. 2.000,00 zł - zawody wędkarskie dla dzieci z okaąi dnia dziecka.

6. 5.000,00 zł - MKS kajaki (zakup sprzętu).

7. 8.000,00 zł - SP2 (malowanie sal).

8. 2.000,00 zł - SP 2 (nagrody spońowe).

9. 8,000,00 zł-?P 10 zakup sprzętu na plac zabaw.

10, 2.000,00 zł - PP '10 imprezy dla dzieci.

1 1. 4.000,00 zł - PP 9 zakup sprzętu na plac zabaw.

12. 1.000,00 zł - PP 9 imprezy dla dzieci,

13.2,200,00 zł - rezerwa.

W głosowaniu zebrani mieszkańcy głosowali nad przyjęciem uchwały budzetowej na rok

2021 - 26 mieszkańcow głosowało za przyjęciem uchwały, natomiast 3 mieszkańcow wstrzymało

się od głosu. Uchwała została przyjęta,

W drugiej uchwaie jednogłośnie zebrani mieszkańcy upowaznili Zarząd Osiedla ,,Barbara"

do zgłaszania propozycji zmian w trakcie roku budzetowego w ramach niewykorzystanych środkow

finansowych dla Osiedla,,Barbara".

Zgodnie z punktem szostym przystąpiono do zgłaszania propoz,ycji zadan do budzetu

gminy na rok 2021

1. Projektu drogi ulicy Sadowej

2. Namalowanie pasow na ulicy Gorniczej między pierwszym,a drugim rzędem ,,Kolonii".

3. Spowolnienie pojazdow na ulicy Topolowej poprzez podbudowanie przejśc dla pieszych,

Kolejna częśó zebrania dotyczyła wolnych wnioskow i dyskusji, w ktorej głos zabrali:

1. Pan w sposob emocjonalny zwrocił uwagę na problem kuzu powstającego

w wyniku ruchu pojazdow, a lakże skrytykował działania Rady Miasta w sprawie remontu drogi

między trzecim, a czwańym rzędem ,,Kolonii",

2, Pani zapytała kiedy zostanie wyremontowana ulica Sadowa ? oraz czy miasto

przewiduje taką rnwestycję w najblizszym czasie ? Burmistrz Miasta Pan Marian Błachut

odpowiedział, iż na ten moment nie są przewidziane środki w budzecie miasta na remont tejze

ulicy.

3. Pan zapytał czy na wyremontowanej drodze Gorniczej pojawią się pzejścia dla

pieszych ? oraz czy 1est mozliwośc postawienia bram ograniczających wysokośc wjazdu pojazdow

cięzarowych ? Burmistz Miasta odpowiedział, iż na długości ,,Kolonii" łącznie będą trzy przejścia

dla pieszych, a bramy ograniczające wysokość wjazdu nie r,logą się pojawic z przyczyn

przejazdow autobusow przez tę ulicę.



4. Pani r zwróciła uwagę na natężenie ruchu na ulicy Topolowej, notorycznego

pzekraczania prędkości, a także pzejazdów pojazdow ciężarowych w godzinach nocnych.

Burmistrz Miasta stwierdził, iz jest to problem, jednakze prawo nie zezwala na umiejscowienie

progow zwalniających. <Głos z Sali> zaproponował wybudowanie podwyźszonych przejśc dla

pieszych. Burmistz Miasta stwierdził, iż rozważy tą propozycję, a także fakt iż bramy

wysokościowe mogą się sprawdzić na tej ulicy,

5. Burmistz Miasta Pan Marian Błachut, na zarzut Radnego Pana Łukasza Dobuckiego,

o to iż ignorowane są remonty drog m.in. Sadowej i Dolnej, pzedstawił obecną sytuację

finansową Gminy, a także zadania wynikające z ustawy o samorządach, z których Gmina musi się

wywiązać. ł

6. Mieszkaniec zapytał czy zostały poczynione kroki w celu zapewnienia

bezpieczeństwa na ścieżkach rowerowych na ulicach: Węglowej i Traugutta ?

Burmistz Miasta odpowiedział, iz zostało skierowane odpowiednie pismo do

Powiatu.

Na tym zebranie zakończono.

sekretaz Miasta Przewod niczący Osied la sekretarz zebrania
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Animizacja danych osobowych osób nie będących członkamiZarządu Osiedla - na podstawie art.5
ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ( t.1. Oz. U z 201,9 r. poz. 1,429)

Animizacji dokonał pracownik Wydziału Organizacyjnego i Kadr- Gabriela Partyka-Dzida


